
Janusz Dgbczyiski
Radny Rady Miasta
Wloclawek

Pan lvlarek Wojtkowski
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Proszp o informacjg ile w UrzSzie Masta jest zdudnionych osob niepehospra:vmych oraz
czy wypehimy jako samorzqd nakladanc na nas limity zapisane w ustawie o rchabilitacji i

zanrudnieniu os6b niepehosprawnych.
Jezeli nie wy@imy tych limit6w to w jakigi wysoko$ci placimy z t€go tyhilu kary.
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Woclawek 27.03.2017r.


